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Geacht College, 

Bijgaand ontvangt u van de CDA-fractie conform artikel 32 Reglement van orde van de gemeenteraad 
een aantal vragen m.b.t. (her)ontwikkeling Westerwal ter beantwoording in de raadsvergadering van 
16 februari 2017. 

Op 10 januari 2017 hebben Jan Wouter van Wijngaarden en Kees de Bruijn een mondelinge 
toelichting ontvangen van wethouder Bert Vermeij onder gelijktijdige overhandiging van 
documenten uit het door de CDA-fractie (op 12 december 2016) opgevraagde dossier Westerwal. 
Naar aanleiding van de op 10 januari ontvangen dossierstukken (over de afgelopen 3 jaar) en 
bestudering van dit dossier heeft de CDA-fractie een aantal vragen. 

De vragen zijn opgesplitst in een aantal “procesmatige” vragen m.b.t. openbaarheid, dossiervorming  
en informatie verstrekking en een aantal vragen m.b.t. de Nota van Uitgangspunten die uw college 
op 29 november 2016 heeft geaccordeerd. 

 

Vragen m.b.t. openbaarheid, dossiervorming en informatieverstrekking: 

Vraag 1: 
De afgelopen jaren zijn er diverse overleggen geweest tussen de gemeente en de machinefabriek en 
tussen de gemeente en Heijligers. 
In het op 10-01-2017 ontvangen dossier Westerwal zijn geen gespreksnotities of 
besprekingsverslagen aangetroffen van deze overleggen. 
Vraag:  Kunnen deze gespreksnotities of verslagen alsnog in het dossier worden opgenomen en ter 
beschikking gesteld worden aan de Raad. 

 

Vraag 2: 
Uit de mondelinge toelichting op 10-01-2017 door wethouder Vermeij hebben we begrepen dat 
Heijligers niet op de hoogte is van de op 29 november vastgestelde en inmiddels ondertekend Nota 
van Uitgangspunten. 
Vraag: Hoe verhoudt zich het vaststellen en ondertekenen van de Nota van Uitgangspunten en het 
“geheim houden” voor Heijligers zich met de PPS tussen de gemeente en Heijligers. Heeft het college 
juridisch advies ingewonnen over de mogelijke risico’s die de gemeente hiermee kan lopen. 

 

 

 

 

 



2 
 

Vraag 3: 
In de besluitenlijst van 29 november is het collegebesluit tot vaststelling van de Nota van 
Uitganspunten “niet openbaar” verklaart. Uit de mondelinge toelichting op 10-01-2017 door 
wethouder Vermeij hebben we begrepen dat de vastgestelde en ondertekende Nota van 
Uitgangspunten niet openbaar mag worden gemaakt in verband met mogelijke prijsopdrijvende 
effecten. 
De gemeenteraad van Oudewater heeft geen geheimhoudingsprotocol vastgesteld. Ook is het besluit 
en de Nota van Uitgangspunten niet “geheim” verklaard conform artikel 25 van de gemeentewet. In 
principe is het dus “openbaar” en via een WOB-procedure openbaar te maken.  
Vraag: Waarom heeft het college er niet voor gekozen om het besluit conform artikel 25 
gemeentewet geheim te laten verklaren door de Raad. 

 

Vraag 4: 
Uit de mondelinge toelichting op 10-01-2017 door wethouder Vermeij hebben we begrepen dat de 
fractievoorzitters van de twee coalitiepartijen wel op de hoogte waren van het collegebesluit d.d. 29 
november en de ondertekening door partijen. 
Vraag: Is het college het met ons eens dat er op die manier onvoldoende invulling is gegeven aan de 
actieve informatieplicht conform artikel 169 en artikel 180 van de gemeentewet. Indien het college 
het niet met ons eens is gaarne een juridisch onderbouwde argumentatie. 

 

Vraag 5: 
In het ontvangen dossier zit de aanbieding van Arcadis d.d. 17-11-2016 (kenmerk 079099493A) staat 
op blz 1 de volgende alinea: 
Het is de gemeente Oudewater bekend dat de huidige eigenaar, Heijligers, de ontwikkelpositie wil 
vervreemden. Heijligers heeft hiertoe aan de gemeente toestemming gevraagd zoals is 
overeengekomen in de samenwerkingsovereenkomst tussen gemeente Oudewater en Heijligers. 

Vraag: In het ontvangen dossier Westerwal is dit verzoek van Heijligers niet aangetroffen. Gaarne de 
het document van Heijligers waarin dat verzoek staat verstrekken. 

 

Vraag 6: 
Op bladzijde 8 van de aanbieding van Arcadis d.d. 17-11-2016 (kenmerk 079099493A) staat dat 
schriftelijke toestemming is vereist van Arcadis voor elke openbaarmaking van het rapport of delen 
daarvan. 
Vraag: Hoe verhoudt zich deze voorwaarde van Arcadis ten opzichte van de WOB en het verstrekken 
van dit rapport aan de Raad door het college van B&W in het kader van haar informatieplicht. 

 

Vraag 7: 
Wanneer is het rapport van Arcadis gereed en beschikbaar voor de Raadsleden ? 
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Vragen m.b.t. de Nota van Uitgangspunten 

Vraag 8 t/m 10: 
Op 5 juli 2016 heeft het (toenmalige) college besloten om de Nota van Uitgangspunten met door de 
machinefabriek voorgestelde wijzigingen aan te houden voor nader overleg. Dit gelet op het, na het 
opstellen van de voorliggende Nota van Uitgangspunten met wijzigingsvoorstellen Machinefabriek, 
ingewonnen juridisch advies bij Loyens &Loeff (d.d. 4 juli 2016). 
Op 29 november 2016 heeft het college een definitieve Nota van Uitgangspunten goedgekeurd die 
inmiddels door gemeente en Machinefabriek is ondertekend. 
Uit een vergelijking van beide documenten (de NvU van 5 juli met wijzigingen machinefabriek en de 
op 29 november 2016 goedgekeurde versie) blijkt dat maar zeer beperkt rekening is gehouden met 
het juridisch advies d.d. 4 juli van Loyens &Loeff. 
Tevens is uit vergelijking vast te stellen dat er in de inleiding van de versie d.d. 29 november 
tekstuele aanpassingen zijn aangebracht t.o.v. de versie d.d. 5 juli 2016. 
Uit de inleiding zijn de volgende twee zinsneden geschrapt: 
1. Het (de NvU) kan geenszins worden opgevat als een (intentie)overeenkomst tussen de Gemeente 
en de Machinefabriek. 

2. De Gemeente en de Machinefabriek zijn te allen tijde vrij om zich uit de besprekingen en/of 
onderhandelingen ter zake de ontwikkeling van Westerwal terug te trekken zonder op enigerlei wijze 
tot schadeloosstelling gehouden te zijn. 

Vraag 8: Welke argumentatie heeft het college om het juridisch advies van Loyens&Loeff d.d. 4 juli 
2016 grotendeels niet over te nemen in de op 29 november goedgekeurde (en inmiddels door 
partijen ondertekende) Nota van Uitgangspunten. 

Vraag 9:  
Hoe verhoudt zich dit grotendeels niet overnemen van het juridisch advies d.d. 4 juli 2016 met de 
wens van het (toenmalig) college dat de gemeente met de Nota van Uitgangspunten geen risico wil 
lopen dat men juridisch gebonden wordt door de Machinefabriek aan de Nota van Uitgangspunten 
als de gemeente besluit niet tot verdere uitwerking/realisatie van de (her)ontwikkeling over te gaan. 

Vraag 10: Is er nog een aanvullend extern advies ingewonnen bij de besluitvorming om het juridisch 
advies d.d. 4 juli 2016 maar zeer beperkt over te nemen. Zo nee, gaarne argumenteren, zo ja, gaarne 
verstrekken en aan dossier toevoegen. 

 

Wij zien beantwoording van deze vragen met belangstelling tegemoet in de raadsvergadering van 
16 februari 2017. We sluiten niet uit dat de CDA-fractie naar aanleiding van de beantwoording 
nadere vragen gaat stellen. 

 

Met vriendelijke groeten, 

Kees de Bruijn 
Fractievoorzitter CDA-Oudewater 

 


